
Name of Activity (Eng) “Together, We Fight the Virus!” Campaign 

Name of Activity (Chin) 「積極參與、同心抗疫」活動 

Organizing Unit (Eng) The Government of the Hong Kong Special Administrative Region 

Organizing Unit (Chin) 香港特別行政區政府 

Date 12/2022 

Participant(s) 

陳耀明校長、陳靜茵副校長、伍傑賢副校長、何達基副校長、陳漢

龍老師、陳啓煜老師、梁美莉老師、余淑萍老師 

 
Principal CHIN Yiu-ming, Assistant Principals CHAN Ching-yan, NG 
Kit-yin and HO Tat-kei, Mr CHAN Hon-lung, Mr CHAN Kai-yuk, Ms 
LEUNG Mei-lee, Ms YU Suk-ping  

Details  

 

陳耀明校長、陳靜茵副校長、伍傑賢副校長、何達基副校長、陳漢

龍老師、陳啓煜老師、梁美莉老師及余淑萍老師參與香港特別行政

區政府舉辦的「積極參與、同心抗疫」活動，獲教育局常任秘書長

頒發感謝狀。 

 
Principal CHIN Yiu-ming, Assistant Principals CHAN Ching-yan, NG 
Kit-yin and HO Tat-kei, Mr CHAN Hon-lung, Mr CHAN Kai-yuk, Ms 
LEUNG Mei-lee and Ms YU Suk-ping participated in the “Together, We 
Fight the Virus!” Campaign organized by the Government of the Hong 
Kong Special Administrative Region, and were awarded the Certificate of 
Appreciation given by the Permanent Secretary for Education Bureau.   

 


